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Skrivelse 

 

Vi inom oppositionen har vid flera tillfället tagit upp frågan om att alla ledamöter i nämnden 

bör ha ett simkort och vår motivering har varit att alla ledamöter och ersättare bör ges samma 

förutsättningar. Så ser det också ut i många stadsdelsnämnder. 

En konsekvens av att förutsättningarna är så olika är att de som inte har wifi eller rör sig i 

miljöer med wifi inte kan ladda hem handlingarna i hemmet. Det finns även problem med 

åtkomsten av wifi i förvaltningshuset. Förutom att lösenorden är olika på plan 9 och i 

konferenslokalen så är de krångliga och byts ut rätt så ofta. 

När man blir utslängd från nätet kan det ta lång tid att logga in igen. Man kanske till och med 

måste starta om ipaden och då har nämndmötet redan avancerat till nästa punkt på 

dagordningen. 

Förvaltningens uppfattning är att det blir för dyrt att ge simkort till hela nämnden. 

Enligt uppgifter på presidiet senast skulle det kosta 60.000/år. 

 

Vi vill att förvaltningen undersöker hur många i SDN som är i behov av ett simkort och vilka 

kostnader det i så fall skulle handla om. 

 

 

  

 


